
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 17.10.2018  
 
Stein Inge Ryssdal (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Endringsforslag andre setning:   
 
Det skal gjennomførast ei utgreiing av framtidig behov og moglege løysingar for denne 
brukargruppa.»  
 

Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag første setning vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Ryssdal sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet mot ingen røyster for 
fylkesrådmannen sitt forslag andre setning. 
Fylkesrådmannen sitt forslag siste setning vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet.  
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkeskommunen vil ikkje vidareføre servicelinjene i Bergen etter utløp av inneverande kontrakt i juni 2020. 
Det skal gjennomførast ei utgreiing av framtidig behov og moglege løysingar for denne brukargruppa. 
Bergen kommune skal involverast i arbeidet. 
 


